



بنك الإسكان
Housing Bank



رقم: 2017/6/457

To: Jordan Securities Commission Amman Stock Exchange Date: 2017/05/10 Subject: Increasing the company's Capital	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان التاريخ: 2017/05/10 الموضوع: زيادة رأس المال
(The Housing Bank for Trade and Finance) announces that the Jordan Securities Commission approved the increase of the bank's capital by 63 million shares through the capitalization of "(33222068 JD) from voluntary reserves and (29777932 JD) From Share premium" to be distributed as Stock Dividends to shareholders "quarter a share for each share" as of 21/5/2017 the fifteenth day of the date of the approval of the Authority to register securities. decision No (2017/128) dated (2017/5/7).	تعلن شركة (بنك الاسكان للتجارة والتمويل) عن موافقة هيئة الأوراق المالية قرار رقم (2017/128) تاريخ (2017/5/7) على تسجيل اسهم الزيادة في رأسمال بنك الاسكان للتجارة والتمويل البالغة (63) مليون سهم "ثلاثة وستون مليون سهم" عن طريق ضم الاحتياطي الاختياري البالغ (33,222,068) دينار وجزء من علاوة الاصدار بمبلغ (29,777,932) دينار وتوزيعها كاسهم مجانية للمساهمين كل بنسبة حصته في رأس المال لملك السهم بتاريخ 2017/5/21 وهو اليوم الخامس عشر من تاريخ موافقة الهيئة على تسجيل الأوراق المالية .
Company's Name: The Housing Bank for Trade and Finance Signature Ihab Saadi Chief Executive Officer	اسم شركة :- بنك الاسكان للتجارة والتمويل توقيع إيهاب السعدي الرئيس التنفيذي

General Management P O Box 7693 Amman 11118 Jordan
Telephone 5005555 Facsimile (962 6) 5667215
Swift Bic Code HBHJOJXXXX
E-mail info@hbtbf.com jo Website www.hbtbf.com

الإدارة العامة - ص.ب ٧٦٩٣ عمان ١١١١٨ المملكة الأردنية الهاشمية
هاتف ٥٥٥٥٥٥٥ فاكس (٩٦٢ ٦) ٥٦٦٧٢١٥
Swift Bic Code HBHJOJXXXX
www.hbtbf.com البريد الإلكتروني info@hbtbf.com jo